
Zápisnica 26/2022 
zo zasadnutia Kolégia dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 14. júna 2022 o 14:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčne. 
 
Prítomní členovia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 
doc. Ing. Svetlana Hrouzková, PhD. (zast. prof. Ing. Ivana Špánika, DrSc.); prof. Ing. Albert Breier, DrSc.; 
prof. Ing. Ján Híveš, PhD.; prof. Ing. Michal Rosenberg, PhD.; prof. Ing. Peter Rapta, DrSc.; prof. Ing. 
Ľudovít Jelemenský, DrSc.; prof. Ing. Michal Kvasnica, PhD.; prof. Ing. Viktor Milata, DrSc.; prof. Ing. 
Ľubomír Valík, PhD.; prof. Ing. Ivan Hudec, PhD.; prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 
Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; PhD.; prof. Ing. 
Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD.; Ing. Michal Kaliňák, 
PhD.; Mgr. Robin Pělucha, PhD.; Mgr. Ladislava Ivančová, PhD. 
Ospravedlnení: prof. Ing. Peter Rapta, DrSc.; Ing. Jozef Dzivák 
 

PROGRAM: 
1. Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na FCHPT STU v 

Bratislave pre rok 2022 (Gatial, preložené z 15.3.2022) 
2. Rozdelenie mzdových prostriedkov na FCHPT STU na rok 2022 (Gatial, preložené z 15.3.2022) 
3. Návrhu rozpočtu Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 

2022 (Gatial, Grančay, prizvaná Ing. Michalíková) 
4. Informácia o počte prihlásených na Ing. a PhD. štúdium na FCHPT STU pre ak. rok 2022/2023 

(Reháková) 
5. Informácie k pripravovanému periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a 

ďalšej tvorivej činnosti (Polakovič) 
6. Rozličné 

 aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
 priebežná informácia o postupe novej akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková, 

Polakovič) 
 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave. 
 
Dekan fakulty prof. Gatial a prodekanka doc. Reháková odovzdali ocenenie Pedagóg roka 2021 doc. 
Ing. Lucii Bírošovej, PhD. 
 
Bod 1. Návrh rozdelenia dotačných prostriedkov (bez mzdových prostriedkov) na FCHPT STU v 
Bratislave pre rok 2022 
Dekan fakulty prof. Gatial uviedol materiál navrhujúci rozdelenie dotačných prostriedkov (bez 
mzdových prostriedkov) na FCHPT STU v Bratislave. Predstavil skutočnosti súvisiace s novelou zákona 
o VŠ, ktoré majú vplyv na zmeny systému schvaľovania rozpočtu a dotačných prostriedkov v roku 2022. 
Detailne prezentoval tabuľky rozdelenia dotačných prostriedkov pre rok 2022 podľa jednotlivých 
programov a podprogramov. 
Prof. Kvasnica spochybnil zvýšený rozpočet SCHK v porovnaní s minulým rokom. K tejto téme sa pripojil 
prof. Hudec, ktorý požadoval detailnejší popis navrhovaných výdavkov. 
Prof. Breier navrhol zmenu názvu SCHK na SCHK a IT oddelenie. 



Dr. Kaliňák pripomenul, že aj Centrálne laboratóriá sú celofakultné pracovisko, ktoré by – rovnako ako 
SCHK – mohlo mať separátny rozpočet. 
Prof. Jelemenský sa zaujímal o financovanie vedeckých databáz, ako napr. SciFinder. Dekan fakulty 
prof. Gatial mu pripomenul, že databázy financuje rektorát. Prof. Milata oboznámil členov Kolégia 
s aktuálnym vývojom ohľadom SciFinderu. 
 
Bod 2. Rozdelenie mzdových prostriedkov na FCHPT STU na rok 2022  
Dekan fakulty prof. Gatial uviedol materiál navrhujúci rozdelenie mzdových prostriedkov na FCHPT STU 
v Bratislave. Dôkladne informoval o navrhovanom rozpočte na mzdy a odvody z hľadiska jeho tvorby 
a členenia na jednotlivé pracoviská. Venoval sa aj potenciálnym príjmom zo mzdy refundovanej na 
projektoch. Informoval o možných riešeniach problémov spojených s nižšou tohtoročnou dotáciou, 
vrátane potenciálnej reštrukturalizácie a neobsadzovania pracovných miest po ukončení pracovnej 
zmluvy na pracoviskách s nízkym výkonom. 
Prof. Hudec sa informoval o výpovediach pre 70-ročných zamestnancov. Dekan fakulty prof. Gatial 
pripomenul, že neschváli nijakú žiadosť o financovanie 70- a viac ročných zamestnancov z dotačných 
zdrojov. 
 
Bod 3. Návrhu rozpočtu Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2022 
Dekan fakulty prof. Gatial uviedol predbežný materiál návrhu rozpočtu. Finálna verzia ešte nebola 
vypracovaná, nakoľko chýbajú podklady z rektorátu. Venoval sa očakávaným mimodotačným príjmom 
a plánovaným mimodotačným výdavkom. 
 
Bod 4. Informácia o počte prihlásených na Ing. a PhD. štúdium na FCHPT STU pre ak. rok 2022/2023 
Prodekanka doc. Reháková podala informáciu o počte prihlásených študentov na inžinierske 
a doktorandské štúdium. Prišlo k miernemu poklesu počtu prihlásených uchádzačov, ktorý však nie je 
rovnomerný. Upozornila, že s ohľadom na aktuálne počty nebude nutné otvárať 2. kolo prijímacieho 
konania pre niektoré inžinierske študijné programy (napr. I-BBT a niektoré ŠP poskytované v anglickom 
jazyku). V doktorandských študijných programoch sa až na výnimku v ŠP D-BICH (EVI) nebude otvárať 
2. kolo prijímacieho konania. 
Prof. Hudec zdôraznil nutnosť vychovávať študentov pre prax. 
Prodekan prof. Drtil predstavil svoje skúsenosti so študijnými programami s nízkym počtom študentov. 

 
Bod 5. Informácie k pripravovanému periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, umeleckej a 
ďalšej tvorivej činnosti 
Prodekan prof. Polakovič prezentoval informácie k periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, 
umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti v 6 oblastiach výskumu na FCHPT STU v Bratislave, z ktorých v 5 sa 
podala žiadosť. Ukázal tabuľky publikácií v daných oblastiach výskumu a načrtol ďalšie kroky – 
identifikovať prínos jednotlivých autorov, nahrať full text publikácie a anglický abstrakt do systému.  
Prorektor prof. Híveš za rektorát poďakoval prodekanovi prof. Polakovičovi aj Ing. Drtilovej za 
spoluprácu a líderstvo na celej univerzite v tejto oblasti. 

 

Bod 6. Rozličné 

 Dekan fakulty prof. Gatial požiadal riaditeľov o zaslanie návrhov na nového zástupcu FCHPT STU v 
Bratislave v Rade vysokých škôl. 



 Prodekan doc. Lakatoš informoval o postupe rekonštrukcie starej budovy v rámci projektu 
ACCORD a problémoch súvisiacich s podpisom dodatku č. 2, resp. možným navýšením ceny stavby 
z dôvodu zvýšenej inflácie. 

 Prodekanka doc. Reháková informovala o organizácii zimného semestra 2022/2023. Väčšina 
prednášok na bakalárskom stupni štúdia bude vedená dištančne, ostatné formy výučby sa budú 
konať prezenčne. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval, že aktuálne na STU v Bratislave prebieha zber názorov na 
vnútrouniverzitné reformy v súvislosti s novelou zákona o vysokých školách. 

 Predseda AS FCHPT STU v Bratislave prof. Lukeš informoval o konaní podujatia ChemShow 
a požiadal prítomných o spropagovanie akcie. 

 
 
Zasadnutie bolo ukončené o 17:11 hod. 
 
 
Bratislava, 14. júna 2022 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


